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GRZEGORZ WAWRYKA  

       BURMISTRZ BRZESKA 

 

Nasz znak : BR.IX.0014.1.3.2018.JS                                Brzesko, dnia 21 marca 2018r.  

  

Uprzejmie informuję, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki Finansowej Rady 

Miejskiej w Brzesku odbytym w dniu 21 marca 2018 r. podjęte zostały następujące 

wnioski i opinie:  

1. Komisja wnioskuje do Burmistrza Brzeska o przystąpienie do procedury zmiany 

punktowej studium dla „żabiej górki”. Głosowano: 6 za, jednogłośnie.  

2. Komisja wnioskuje do Burmistrza Brzeska o wypowiedzenie umowy Brzeskiemu 

Klubowi Motocross z ostatnim dniem marca 2018r. Głosowano jednogłośnie.  

3. Komisja nie zaopiniowała zwolnienia z waloryzacji czynszu w 2018 roku, należnych  

z tytułu najmu lokali użytkowych znajdujących się w budynkach własności Gminy Brzesko:  

 Pl. Żwirki i Wigury nr 7 - Pan Z.W : Głosowano: 5 przeciw: 1 za: 0 

wstrzymujących. (Zaopiniowano negatywnie) 

 

4. W związku z otrzymanymi pisami od pracowników MPEC Brzesko, kopiami dwóch 

zawiadomień o zwołaniu jednego posiedzenia Rady Nadzorczej MPEC zwołanego 

na ten sam dzień i godzinę oraz po przedstawieniu zapisów regulaminu Rady 

Nadzorczej MPEC, komisja wnosi do Rady Nadzorczej MPEC oraz Burmistrza 

Brzeska o przedstawienie stosownych wyjaśnień z uwagi na możliwość podjęcia 

uchwały z wadą prawną stwierdzającą jej nieważność. Głosowano jednogłośnie.  

 

5. Komisja wnioskuje do Przewodniczącego Rady Miejskiej, aby w związku  

z zaistniałą sytuacją dotyczącą posiedzenia Rady Nadzorczej w dniu 19.03.2018 r. o 

której w pismach informują pracownicy spółki, do porządku obrad najbliższej Sesji 

RM  wprowadził punkt w sprawie bieżącej sytuacji spółki MPEC w Brzesku, celem 

podjęcia stanowiska przez Radę Miejską. Głosowano jednogłośnie.  

6. Komisja zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Brzesko na okręgi 

wyborcze. Głosowano jednogłośnie.  



2 
 

7. Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zgody na wyodrębnienie  

w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. Głosowano: 0 za,  

3 przeciw, 1 wstrzymujący.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Finansowej Rady Miejskiej w Brzesku 

Jarosław Sorys 

 

 


